

《单词百科:coalitional是什么意思?coalitional怎么发音?coalitional的解释和用法》

英语单词coalitional是什么意思?coalitional怎么读?coalitional怎么发音?简答网为您整理了coalitional的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



coalitional的意思

1、adj.coalition (联合 , 结合 ; 结合体) 的变形;

coalitional的双语例句

1、A two-step coalitional game based transmission losses allocation

基于两步联盟博弈的输电网损耗分配方法

2、Concretely, finite dynamic cooperative game with perfect information and changing coalitional structures is considered in the second chapter.

第二章具体研究了具有完全信息和变化联盟结构的有限动态合作对策。

3、 This thesis aims to study the dynamic optimal solution of the partial cooperative game and the game with the simple coalitional structure in finite extensive form.

本文针对部分合作和具有简单联盟结构的有限扩展型对策的动态最优解展开研究工作。

4、 In game theory, coalitional game emphasizes the group rationalism and the members of the coalition act together in order to achieve a common purpose.

在博弈论理论中，联盟博弈强调群体理性，处于联盟中的成员为达到共同目的同时做出决策。

5、 The second model argues the state's behavior toward protecting the property rights' exclusiveness, the author puts the state in a coalitional game which suggests state could benefit from the protection;

本文的第二个模型讨论国家保护产权排他性的条件，作者设定国家处于一个联盟博弈之中，保护产权的排他性实际就是与某一方当事人组成联盟。

6、 Based on the coalitional game, this paper studies the optimal relay selection problem and emphasis in three parts below: 1. This paper models the optimal relay selection problem as a coalitional game problem.

本文基于联盟博弈框架，对动态环境下的中继选择问题进行了研究，其研究重点如下：1.利用联盟博弈理论对中继选择问题进行建模。

7、 The major research works are below: 1. Based on the coalitional game theory, we discuss how to make the grid resource providers form the grid virtual organization (VO) which is able to provide the composite resource.

本文围绕如何高效合理地管理和调度网格资源，主要做了如下研究工作：1、基于合作博弈论，探讨了如何将资源提供者形成网格虚拟组织联盟，来实现资源的组合利用。

以上是简答网为您整理的coalitional怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

多关于co

alitional的用法、c

oalitional的释义、coalitional的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/coalitional>